
Title (en)
Corner joint for profiles

Title (de)
Eckverbindung für Profile

Title (fr)
Joint d'angle pour profils

Publication
EP 0792993 A2 19970903 (DE)

Application
EP 97890034 A 19970227

Priority
AT 37196 A 19960228

Abstract (en)
The corner connection's outside parts (21,31) together form a butt joint (4) and its inner parts (22,23,24;32,33,34) a mitre joint (5). The outside part
(21) of one profiled section (2) projects on the end side opposite the ends (25,26,27) of the associated inner parts defining a common mitre plane
(E). The inner parts (32,33,34) of the other profile section (3) project at their ends (35,36,37) opposite the associated outer part (31) up to the mitre
plane (E). At least one connecting angle (9,10) can be provided which engages with its arms between the inner parts of the profiled sections. The
outer parts of the profiles have along their joining face inclined overlapping end edges.

Abstract (de)
Bei einer Eckverbindung (1) für Profile (2, 3) mit plattenförmigen Außenteilen (21, 31) und stegförmigen Innenteilen (22, 23, 24; 32, 33, 34) bilden
zur Schaffung einer funktionstüchtigen, gefällig gestalteten und für unterschiedliche breite Profile geeigneten Eckverbindung die Außenteile (21, 31)
miteinander einen stumpfen Stoß (4) und die Innenteile (22, 23, 24; 32, 33, 34) miteinander einen Gehrungsstoß (5), wobei der Außenteil (21) des
einen Profils (2) stirnseitig gegenüber den eine gemeinsame Gehrungsebene (E) bestimmenden Enden (25, 26, 27) der zugehörenden Innenteile
(22, 23, 24) vorragt und die Innenteile (32, 33, 34) des anderen Profiles (3) stirnseitig mit ihren Enden (35, 36, 37) gegenüber dem zugehörigen
Außenteil (31) bis zur Gehrungsebene (E) vorstehen. <IMAGE>
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